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Deze Nieuwsbrief komt een week later dan aangekondigd. Dat heeft te maken met de beslissing in een bestuursvergadering over de 
frequentie van verschijning van deze Nieuwsbrief.  Eenmaal per 3 weken lijkt een beetje te vaak. Beter zou zijn 2 of 3 maal per jaar een wat 
meer uitgebreide Nieuwsbrief.  
Echter, ondertussen zijn er toch ook wel berichten die we graag met onze leden delen. Bijvoorbeeld meldingen van MKB-Nederland, die niet 
kunnen wachten of initiatieven die de vereniging voor haar leden neemt.  
Dus een Nieuwsbrief in deze vorm kunt u wel blijven verwachten, maar minder regelmatig verschijnend. Over de vorm van een meer 
uitgebreide Nieuwsbrief (dus 2 tot 3 maal per jaar) wordt momenteel nagedacht. 

 

Van de voorzitter, Lieuwe Steendam 
 

InCoDa 2024.                                                                                                                                            
Hoewel de omzet in de woning- en projectinrichting onder druk 
staat, viel zowel de opkomst als de stemming op de beurs InCoDa 
mee. Vele leden van de BVP waren ook als exposant aanwezig, 
zoals Akupanel voor de eerste keer, verder Döllken Profiles, 
Estillon, Forbo-Eurocol, Gelasta, INTR/ Uzin-Utz, Lecol, PPC, 
Qurails, TFD, Thomsit, Unifloor en Unilin, gaven acte de présence. 
Ik heb daar ook diverse projectinrichters mogen begroeten op de 
vloer waar de Nederlandse Kampioenschappen woning- en 
projectstoffering (NKWP) plaatsvonden.  
 
Podium voor talent 
Elk jaar wordt tijdens het vakbeurs Incoda het Nederlands 
kampioenschap woning- en projectstoffering (NKWP) gehouden. 
Het werd een nek-aan-nekrace die werd gewonnen door 
interieurvakman Bryan Mussche van het Deltion College. De 
tweede prijs ging naar Jonathan den Breejen (HMC Rotterdam), de 
derde prijs was voor Pascal Rijn (HMC Rotterdam), die vorig jaar 
dezelfde podiumplek haalde. Ook het Summa college uit 
Veldhoven deed aan de wedstrijd mee. We moeten voortdurend 
aandacht blijven besteden aan ons vakgebied en deze wedstrijd 
draagt daar mede aan bij. Vooral omdat enkele VMBO's ook 
leerlingen stuurden en hiervoor een aparte wedstrijd werd 
georganiseerd. Zo werd al duidelijk gemaakt door de jonge winnaar 
dat hij voor dit vak heeft gekozen.Het NKWP is mede mogelijk 
gemaakt door de hulp en materialen geleverd door Wolff, Interfloor, 
mFLOR, Bostik,, Fento, Unilin Floring, Eurocol, en Estillon.  
Het NKWP heeft als doel om jonge woning- en projectstoffeerders 
in opleiding een podium te bieden en aandacht te vragen voor het 
vak. Het NKWP is een initiatief van het Consortium Interieurvakman 
m/v. 

Hier werken opleiders, brancheorganisaties zoals InRetail en de 
BVP en diverse bedrijven samen om de vakopleiding te promoten. 

 

De jury aan het werk   VMBO studenten kijken toe 

Even wat cijfers van de huidige opleiding Interieurvakman vloer- 
wand- raambekleding:  

Totaal 158 leerlingen in 2024 t.o.v. 165 leerlingen in 2023, dus 7 
minder. Je merkt dat het moeilijk blijft om toekomstige vakmensen 
in het reguliere onderwijs te trekken. Vooral in de regio Amsterdam 
is actie nodig om de opleiding te kunnen continueren. We weten dat 
bij de grotere projectinrichters interne trainingen plaatsvinden en 
dit vaak i.s.m leveranciers en door eigen mensen.  
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Van de voorzitter (vervolg) 

Vakmensen, een gezamenlijk probleem! 

Let wel: ook voor de leveranciers van materialen en diensten is het 
traject opleiden van levensbelang: veel te weinig vakmensen nu 
gaat grote problemen geven in de toekomst. Ik denk dat we hierover 
verder met onze leden in gesprek moeten gaan. De tijd dringt en 
weinig of geen actie nu geeft gegarandeerd problemen! Dat 
gezamenlijke obstakel begint in de keten bij de makers en 
leveranciers van materialen en aansluitend bij de projectinrichters: 
vakmensen blijven de spil waar het om draait. Of het nu gaat om 
(onder)vloeren, wanden, akoestische materialen, gordijnen, 
onderhoud etc etc: we moeten ons afvragen: waar is de 
toekomstige vakman/vrouw en hoe gaan we ze "tackelen”? 

  

 Vakwerk vraagt vakmensen Ontmoeten en kennis delen 

 

 

Zoals je ook hierboven kan lezen gaan we de nieuwsbrief anders 

opzetten. Wel zenden we met regelmaat korte infobulletins en een 

paar keer een “grote” BVP-nieuwsbrief. Verder willen we andere 

communicatiemiddelen onderzoeken en inzetten. Maar we blijven 

elkaar natuurlijk ontmoeten tijdens de vergaderingen en de 

ledenbijeenkomsten! We houden jullie op de hoogte. 

Tot slot nog een foto van de drie prijswinnaars van het NKWP: 
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Aandacht kleine bedrijven voor online veiligheid afgenomen 
 

Digitale veiligheid blijft in de samenleving en economie van 
levensbelang. Het is dan ook zorgelijk dat de aandacht van 
kleine bedrijven voor dit onderwerp afneemt. Zo blijkt uit Alert 
Online 2024, het jaarlijkse onderzoek naar cyberbewustzijn in 
opdracht van het ministerie van Economische Zaken. Het is van 
belang dat overheid en bedrijfsleven tezamen er hard aan 
werken om cybersecurity naar een hoger niveau te krijgen en 
dat we ons voorbereiden op wanneer het tóch misgaat. 

Het aantal kleinere mkb-bedrijven (<10 medewerkers) dat geen 
enkele maatregel lijkt te nemen, is toegenomen naar een derde van 
de populatie. In 2023 nam 19 procent van de kleine bedrijven geen 
actie. Ook blijft de hoeveelheid meldingen die men doet van 
(pogingen tot) cybercrime nog heel laag. Bijvoorbeeld, omdat 
ondernemers stellen geen schade te ervaren of de verwachting 
hebben dat het niets uitmaakt. 

Het algemene kennisniveau en de actiebereidheid nemen bij 
Nederlandse bedrijven, consumenten en de overheid over de hele 
linie toe. Bijvoorbeeld als het gaat om automatische updates van 
processen, systemen en producten of het beter beveiligen van de 
toegang daartoe met bijvoorbeeld zogenoemde 
meerfactorauthenticatie. 

Andere maatregelen blijven echter nog achter. Meer dan drie op de 
tien Nederlanders vindt de eigen kennis over online risico’s als 
phishing, hacken en malware redelijk tot goed. Maar driekwart van 
de Nederlandse consumenten en de helft van de 
bedrijfsmedewerkers doet nog steeds geen melding of aangifte van 
cyberaanvallen of -criminaliteit. 

VNO-NCW en MKB-Nederland vinden het van belang dat overheid 
en bedrijfsleven tezamen er hard aan werken om cybersecurity naar 
een hoger niveau te krijgen. Ook is het nodig dat we ons samen 
voorbereiden voor als het tóch misgaat. Heb je als ondernemer of 
bedrijf dan een plan B? Op www.samendigitaalveilig.nl kunnen 
MKB-bedrijven handreikingen en tools vinden om hun 
cyberweerbaarheid en ketenveiligheid te vergroten. De overheid 
vragen we te investeren in goede informatievoorziening over 
dreigingen en kwetsbaarheden zodat bedrijven gericht 
(tegen)maatregelen kunnen treffen. Ook is het van belang om een 
digitaal aangifte bij de politie te faciliteren. 

 

 

https://www.samendigitaalveilig.nl/
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Risico-inventarisatie en -evaluatie 
 

Volgens de Arbowet moet ieder bedrijf een schriftelijke RI&E en een daarop 
gebaseerd plan van aanpak (PvA) maken. Dus ook als je maar weinig 
werknemers in dienst hebt. De Nederlandse Arbeidsinspectie controleert of je 
een RI&E en PvA hebt en of deze volledig zijn. 

Nogmaals, ieder bedrijf is verplicht een RI&E te hebben. Veel wat kleinere 
bedrijven van de BVP hebben zo’n RI&E niet en vragen zich af hoe men daaraan 
kan komen. Vandaar dat het bestuur besloot om een bureau opdracht te geven 
een basis RI&E voor de Branchevereniging Projectinrichting op te stellen. Hiertoe 
is dit jaar een proef gedaan waarbij Leon van Doesburg (Van Doesburg 
Vloerprojecten), Dirk Dotman (D2 Projectparket) en Stijn de Wit (Floor Facility 
Services) medewerking verleenden. Deze proef is nu beëindigd.  Er is een digitale 
basis RI&E opgesteld voor de BVP-leden. Deze moet uiteraard worden 
aangepast aan het specifieke bedrijf van het BVP-lid.   

De Branchevereniging Projectinrichting faciliteert in deze. De werkzaamheden 
worden uitgevoerd door het bureau Veiligheidsconcept MCM b.v. te Woerden. 

Belangstellenden kunnen zich melden via info@bvprojectinrichting.nl. Ab leidt je 
verder. 
 

 

 

Meldt je aan als dit voor jou van toepassing is! 

**************************************************************************************************************************** 

 

Voor in de agenda: 
De Nieuwjaarsontmoeting van onze Branchevereniging Projectinrichting wordt gehouden op woensdag 22 januari 2025. 
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